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Bestyrelsesmøde mandag 04.03.2024 – kl. 18.00 i Tunehallen 

Til stede: Bernt, Flemming, Peter Th., Peter K., Tage, Kristian. 

Indbudt: Mark og Kenneth. 

Afbud: 

  
Referent: Tage Lauritsen 
  
Referat fra sidste møde. . 

Bemærkninger: Dato for dagens møde rettes. 
  
Næste ordinære bestyrelsesmøde  

Mandag 8.4.2024 kl. 18 i Hallen. 
 
Medlemsmøde: 27.2.2024. 

Bemærkninger. 31 til stede. Udmærket dialog. 
   

Økonomi. 

Udestående betalinger. Ca. xxx kr udestående. 

Vi har ikke kunnet udsende fakturerings e-mails og rykker e-mails pga. en fejl i konfigurationen af 

vort system. Dette er ved at blive løst nu. 

 
Signalforsyning TV 

 Pakkeskift:  

12 styks til 1.4.24. 

Allente streaming kontrakt fortsat ikke modtaget – er det overhovedet en løsning vi skal forvente 

kommer? 

Discovery kanaler forventes at blive flyttet til fuldpakken – deres sportsrettigheder fortabes i 

sommeren 2024. Vi taler om kanal 4, 5 og 6, men en løsning kunne så være at bytte om på TV 2 

Sport-X og 6’eren mellem fuld- og mellempakken. 

9’eren ligger allerede i fuldpakken. 

Discovery Science i HD – problem er rejst overfor Glenten (BF). 

See pristilbud modtaget - hvis i individuelt tilkøb skal vi forvente det dobbelte. Den fokuserer typisk 

på fodbold (BF følger op). 

Andet? 

 

TV 2 Play nye priser.  

Desværre ikke med ekstrakanaler, såsom C More, da TV 2 Play ikke har nødvendige rettigheder til 

foreninger – fremgår også af deres hjemmeside. 2 modeller: 
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a) stigning til 55 kr pr 1.8. og til 70 kr 1.1.25 - ex moms 

b) stigning til 80 kr pr 1.1.25 - ex moms 

Bestyrelsen vælger 2 trins modellen (a). 

Priser bliver så inkl. moms:  

● fra 1.7.2024: 70 kr  

● fra 1.1.2025: ca 95 kr. Ikke endeligt afgjort af TV 2. 

Dette omtales i artikel til Tuneposten, hvor vi også medtager generalforsamlingen. 

 

Nybyg plejehjem signalforsyning: Flemming tager kontakt til Roskilde Boligselskab. Det er 

vigtigt, at de får coax-kabling, da det gør det lettest for de gamle, som flytter ind. 

  
Servicepartnere 

Nødvendigt vedligehold udført af KK udenfor garantier/budget: 

En gruppe på 4 huse på Nordgårdsvej kabel. Vi har ordret dette. 

RPD: Ø-status. Opdeling af Lunden: Vi har ordret ny RPD opsat Tinggårdslunden 54 i sti. Der 

inkluderes så t.om. de, der kører på D2 Lundegårdshegnet 100. Fejlsøgning af upstream støj lettes 

en del, og udsættes derfor indtil, at denne opdeling er på plads. PK klargør RPD (nr 21) til dette. 

Prostream, der kan køres redundant med den gamle. Den nye skal indsættes; den gamle 

opgraderes, og derefter etableres redundans. 

DVU-vejledning i lejlighederne GB (TL). 

De andre samarbejdende foreninger: 

Gørlev, Vindinge, Flimmer. 

Gørlev skal returnere den defekte RPD til TKN. - Skal vi hente den selv? Formanden rykket dd. Vi 

mangler en generel status derfra. 

RPD-udbygning i foreningerne i Gørlev og Flimmer. 2 RPD klargøres til Flimmer, så de kan 

faktureres. Gørlev rykkes for status (TL). 

 

Kursus i support og fejlfinding vha. de værktøjer vi bruger i Tune. Vi kan måske realisere det 3. 

uge af april eller til maj (TL). 

Pantheradmin øvrigt: Samlerabatten - PT tager denne med dem.  

Chrome i Android viser i selvbetjeningen ikke Internet + e-mail på nogle versioner. 

  
Hovedstation og anlæg 

● Mailsystem drøftet.. 

Vedligehold. Appear slukkes? 

Vi skal have et nødstrømsbatteri ind, dersom vi ikke indenfor rum til rykker over på Hørskætten. 

Udeståender i øvrigt.: 

Tinglysning af kabel Mimosevej (FG). 
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Internet 

• Harmonic: CableOS – nyt? 

• Status på DOCSIS certifikater til transponder-modemmerne: PK er tovholder. 

Kapacitet, forbrug. Enkelte peaks rammer 9,5 Gbps. Vi beder GC om en 20 Gbps linje, men 

det skal indarbejdes i øvrige aftaler, herunder flytning til hosting-center. Alternativ: at vi 

udnytter begge linjer, som så giver 20 Gbps, men i nødstilfælde - ved kabelbrud - kun 10 

Gbps. Vi hæver ikke lige nu det committede, som skal forblive på 7 Gbps. 

• Router, lagerstatus: 24 Arris, 10 AVM. 

• Vindinge status: vendt kort. 

• Gørlev status: do. Skal rykkes for defekte RPD. 

• Flimmer status: do. 

  

Til hjemmesiden: 

• Referater, GF + x-GF, de officielle referater. 

• Nyhedsbreve, FB-opslag, link til dette. TL laver nyhedsbrev og indlæg til Tuneposten. 

• Vi skal se på en ny facade på hjemmesiden - designkoncept. Andre eksempler nævnt. 

• Panther: Selvbetjenings-serverne og ESG’en er dybt forældede.  

Sikkerhedsrisiko: PHP8? 

Beslutning: Vi hører PantherApplications, om de kan rette op på selvbetjeningsserveren. 

• Der er lavet en VM til en WordPress server i HS, credentials udleveret. 

  

Angacom 2024. Hotel og fly er på plads. Düsseldorf + tog. 

 

Remindere / opfølgning / forglemmelser 

30.4.2024. Generalforsamling - Dirigent Torben Weiss. 

Lokalet er reserveret og er bekræftet.   

  

 

 

 


